
 
 

 
 

ACTA DEL CONSELL SECTORIAL D’ESPORTS 
 
Número: 2 
Data: 25/10/2021 
Lloc: Escorxador 
Hora 19:00 

 
Ordre del Dia 
 

1. Aprovació de l’acta anterior 
2. Nit de l’Esport 
3. Passaport Edunauta 
4. Formació entitats: Enxarxa’t 
5. Procés participatiu d’inversions 
6. Inici del curs 
7. Altres informacions de les entitats i de l’Ajuntament 
8. Precs i preguntes 

 
 
 
Desenvolupament del Consell  
 
1. Aprovació acta anterior 
 
S’aprova per unanimitat l’acta anterior de data 15 de març de 2021 
 
2. Nit de l’Esport 
 
La Sra. Jeanne Badal, exposa que l’any 2020 va ser un any difícil i que volen 
reconèixer l’esforç  que han fet les entitats, recorda que demà s’acaba el termini per 

Assistents Entitat 
Jordi Martinez Vallmitjana Ajuntament- (en substitució) President del Consell 
Montse Muñoz Montoro Ajuntament-Coordinadora 
Jeanne Badal Fernández Ajuntament- Tècnica del departament d’Esports 
Susana Ibáñez García Ajuntament-Secretària 
Salvador Bassó Parent Assoc. Esportiva Escolar Daina Isard 
Juan Jose Agudo Bautista Club Atletisme Olesa 
Joan Barnet Giménez Club d’Escacs Olesa 
Mercè Urrich Cazador Club Esportiu Futbol Olesa (CEFO 87) 
Miquel Castillon Ureña Club Futbol Olesa 
Mar Hidalgo Club Patinatge Olesa 
Esteve Prieto Gonzalez Club Patinatge Olesa 
Veronica Soler (oient) Club Twirling Olesa de Montserrat 
Anna Ma. Banqué Almazan Futbol Sala Olesa 
Xavier Aliaga Diaz Nou Bàsquet Olesa 
Gemma Cases Menta Tir Arc Olesa 
Victor Llano Villarino Unió Ciclista Olesana 
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Yolanda Balcells Ajuntament - Ensenyament 



 
 

 
 

presentar les candidatures i que les bases estant penjades a la pagina web de 
l’Ajuntament. Enumera les candidatures que consten a les bases i informa que es 
poden entrar per registre o per correu electrònic. També comunica qui seran els 
membres del jurat. La Sra. Gemma Cases comenta que en el tema de les valoracions, 
no sap com s’escullen i que entén que és pràcticament directe. La Sra. Montse Muñoz 
li respon que pràcticament ho escull l’entitat en el moment que justifica, el perquè, se li 
dona en aquella persona. 
 
La Sra. Jeanne Badal pregunta al Club de Futbol Olesa si han pensat en presentar 
alguna candidatura, el Sr. Miquel Castillon contesta que han fet l’exposició dels 70 
anys del club, però que no han pujat de categoria, tot i que, es podria reconèixer al Sr. 
Miquel Grima per la seva dedicació al futbol. La Sra. Jeanne Badal l’informa que es 
podria presentar en la categoria de dedicació a l’esport. 
 
3. Passaport Edunauta 
 
La Sra. Yolanda Balcells explica que volen impulsar una eina que serà el Passaport 
Edunauta, que serveix per donar valor a l’aprenentatge que es fa des de fora de 
l’escola, i els agradaria tenir la col·laboració de les entitats. Aquest passaport no 
només avarca a les entitats esportives, també a més entitats com les culturals i d’altres 
associacions, 
 
La Sra. Montse Muñoz informa que, aquest projecte és molt interesant i s’assembla 
molt al Passaport Esportiu, i que, per no duplicar, hi hauria un curs que en comptes de 
posar aquest passaport, l’Ajuntament s’encarregaria de posar les activitats d’Edunauta, 
i la resta de nens i nenes que venien a les activitats del passaport esportiu que es 
posava un tampó, es posaria en aquest altre passaport. Seria només per als infants de 
4t de primària, per lo menys per aquest any. El Sr. Xavier Aliaga pregunta, que 
passaria si un nen d’aquest es fa mal fent aquesta activitat, perquè, ells tenen 
assegurats als seus esportistes. La Sra. Montse Muñoz li contesta que, es tracta de 
que els nens provin un tastet d’aquesta activitat, el Sr. Xavier Aliaga diu que per això 
mateix, si un nen d’aquests es fa mal que passaria. La Sra. Montse Muñoz li contesta 
que és com una jornada de portes obertes, el Sr. Xavier Aliaga diu que això és fa a 
principi de temporada, i la Sra. Montse Muñoz diu que cada club marcava un dia de 
quan li anava bé fer les portes obertes.  
 
La Sra. Gemma Cases diu que li han començat a contactar les escoles d’Olesa, la Sra. 
Jeanne Badal diu que hi ha dues activitats que es faran, que serien la de gimnàstica 
artística i tir amb arc, la Sra. Gemma Cases comenta que els ha arribat directament de 
les escoles, i vol saber si l’Ajuntament està al cas, la Sra. Jeanne Badal diu que sí, que 
ho han parlat al seminari.  
 
4. Formació entitats: Enxarxa’t 
 
A petició d’algunes entitats hem demanat obrir l’Ajuntament a la sala de plens per fer 
aquesta formació, que vol donar eines i estratègies per veure el nostre potencial i el 
dels veïns, per poder establir xarxes de contactes entre entitats i fer coses de manera 
conjunta. La inscripció es a través de la plataforma Decidim i hem deixat fins al dia 28. 
 
5. Procés participatiu d’inversions 
 



 
 

 
 

El Sr. Jordi Martinez comunica que l’Ajuntament va llençar la idea de que les persones 
poguessin fer propostes i projectes al procés participatiu d’inversions. La Sra. Montse 
Muñoz informa que en aquests moments hi ha varies propostes de la ciutadania i que 
estan en el moment d’anàlisi per la Comissió, hi ha algunes relacionades amb esports, 
totes es poden consultar a la plataforma Decidim i es podran votar del 15 de novembre 
al 15 de desembre, aquest any, es votarà mitjançant un moneder de 200.000 euros 
virtuals, es podrà anar votant projectes fins que s’acabin els diners del moneder. 

 
6. Inici del curs 
 
El Sr. Miquel Castillon exposa que els llums del camp de futbol s’han de canviar, i que 
fa temps que li han dit al Sr. Domènec, però no hi ha manera de que es porti a terme, 
quan estan jugant, a la segona meitat del partit ja no es veu, hi ha llums foses, 
desenfocades i aquest tema s’hauria de solucionar amb urgència.  El Sr. Jordi 
Martinez respon que les llums foses és una cosa, però canviar-les és més complicat, hi 
havia un projecte però recorda que pujava molts diners. La Sra. Mercè Urrich 
comunica que ja es té la proposta. La Sra. Montse Muñoz informa que la setmana 
passada ja es va signar el contracte menor.  
 
La Sra. Mar Hidalgo, comunica que s’han quedat sense pista coberta i exposen que 
l’any passat tenien més pistes per les nenes petitones, que ara estan sense pista 
coberta i entrenen al pati de l’Escola Puigventós.  La Sra. Jeanne Badal respon que el 
repartiment es fa mitjançant una fórmula amb els tres trams horaris, en funció dels 
esportistes que tinguis i de la quantitat, s’han repartit les hores. La Sra. Mar Hidalgo 
respon que ho entenen però que no volen deixar de dir-ho, el Sr. Esteve Prieto indica 
que ells no funcionen per categoria sinó per nivell, la Sra. Mar Hidalgo informa que 
tenen varis grups i no els poden fer encabir, el Sr. Esteve Prieto demana més pistes 
acondicionades per poder patinar, perquè considera que hi ha un dèficit en aquest 
sentit. La Sra. Montse Muñoz respon que per això es van fer els criteris objectius, 
perquè cada club té la seva casuística. El Sr. Jordi Martinez diu que el tema dels 
horaris és un tema etern que s’ha treballat molt, amb les instal·lacions que hi ha s’ha 
fet el millor repartiment, és un tema complicat, Olesa no te dèficit d’instal·lacions per 
ràtio d’habitant si ho comparem amb d’altres similars, això no vol dir que no tinguem 
que invertir més en instal·lacions esportives. Per exemple, per posar a punt el camp de 
futbol farien falta molts diners, perquè des de l’inici es va fer malament començant per 
la ubicació, en quant a la gimnàstica, va haver un compromís per fomentar l’esport 
femení, perquè les nenes cada dia muntaven i desmuntaven el material. Fa uns anys 
es va tapar la pista annexa al pavelló, sobre dels vestidors ha d’anar una nova 
instal·lació que no esta pensada per les entitats però que també val molts diners, ara 
també cal canviar els vasos de la piscina, al pavelló Salvador Boada s’ha d’invertir poc 
a poc per fer-ho millor, però no hi ha diners per tot, som conscients que es necessita, 
però aquestes inversions valen molts diners, aquest ajuntament ha demanat 
directament inversions a la Generalitat, però els pressupostos estaven congelats i 
grans inversions no es poden fer sense ajuts de la Generalitat.  
 
El Sr. Xavier Aliaga diu que no li agrada comparar les instal·lacions dels pobles, sinó, 
comparar la quantitat de persones que fan esport, ell si que creu que hi ha un dèficit 
d’instal·lacions, es troben que tenen nens i nenes tots apilats i que no poden fer 
millores esportives per aquest motiu. Ha sortit un espai amb les obres de Cal Candi, 
darrera de la pista, que amb pocs diners es podria aprofitar per fer una pista, i per 
exemple la gimnàstica podria tenir un lloc fixe, però sí que considera que hi ha un 



 
 

 
 

dèficit.  
 
El Sr. Jordi Martinez respon que tenen un espai en exclusivitat i que si no tenen prou, 
a lo millor és que no poden créixer més.  
 
El Sr. Xavier Aliaga contesta que els hi passa a molts clubs, el Sr. Jordi Martinez diu 
que llavors es tindria que mirar si es necessitaria construir un pavelló entre tots, 
perquè amb el rati de població no faria falta més espai. El Sr. Xavier Aliaga diu que 
també hi ha d’altres espais que podrien sortir, el Sr. Jordi Martinez contesta que potser 
es millor que un poble doni prioritat a un esport determinat. El Sr. Salvador Bassó diu 
que no, perquè si la idea és, que si hi ha un club fort en una població veïna, els altres 
clubs del voltant tenen les de perdre, no creu que aquesta sigui la idea democràtica de 
l’esport, voleibol a Olesa ja hi ha, però encara no ha demanat res, estan fent voleibol 
en pistes exteriors, és la problemàtica que tenen tots. 
 
La Sra. Mar Hidalgo, només volia posar-ho sobre la taula perquè tenen aquesta 
limitació. El Sr. Esteve Prieto diu que potser amb aquests diners del procés participatiu 
de 200.000 €  es podria fer cada any una cosa, en comptes de fer tantes propostes. La 
Sra. Montse Muñoz deixa clar que no tots els diners estan destinats a esports. El Sr. 
Jordi Martinez diu que l’Ajuntament cedeix gratuïtament les instal·lacions, però si es 
cobrés el manteniment de les instal·lacions a les entitats, es podrien utilitzar aquests 
diners, és un tema que està sobre la taula, el Sr. Juan Jose Agudo li respon que les 
entitats estant fent una labor social, que si ho tingues que fer l’Ajuntament, li costaria 
molts diners. La Sra. Mercè Urrich diu que, a més, en aquest cas, les entitats 
demanarien arreglar les instal·lacions, i que, no pagarien si la instal·lació està 
malament, el camp de futbol està fatal, hi ha molts sots a la gespa i és perillós 
entrenar.  
 
7. Altres informacions de les entitats i de l’Ajuntament 
 
La Sra. Montse Muñoz explica que ara ja es poden utilitzar els vestidors. La Sra. Anna 
Ma. Banqué pregunta com pot fer una empresa per posar un cartell publicitari, perquè 
a l’OAC no ho saben, la Sra. Montse Muñoz li contesta que no és la primera empresa 
que posa cartells i que ja li enviarà.  
 
El Sr. Juan Jose Agudo informa a les entitats, que el Club Atletisme Olesa també va 
fer l’exposició dels 40 anys al costat de la del Club de Futbol. 
 
S’aixeca la sessió a les  20:19 
 
 
 
 
El president substitut                                      La secretària 
Jordi Martinez Vallmitjana        Susana Ibáñez Garcia   
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